
Referat fra bestyrelsesmøde den 26/5-2014 kl 19.30 

Tilstede:  Per, Rikke og Dorte  

Afbud:  Anders 

 

 

Referatet fra sidst er godkendt jfr. mails 

Siden sidst: 

 Havedag: Havedagen gik fint. Vi fik ryddet op og fældet et sygt træ. 

 Vejbelægningen. Det er ikke rigtigt muligt at komme videre i sagen. Vi må nok konstatere at vejen 

er overtaget som den er nu. Der bør laves en vedligeholdelsesplan. Dette tages op på 

generalforsamlingen. 

 Der er kommet en forespørgsel fra Skovbrynet syd om at der bør suges sand i de fælles kloarker. Vi 

har selv lige fået foretaget det i nogle af vores egne hvorfor det er sandsynligt at det også trænger i 

de fælles. Vi melder tilbage at vi er med på projektet. 

 Der er kommet en regning fra InSite fra sidste års generalforsamling. Desværre har der været en 

kommunikationsbrist fra den gamle bestyrelse til den nye så regningen først betales nu med 

tilhørende gebyrer. 

 Vi skriver på hjemmesiden at bålet tændes kl 19.30. Dette på grund af de sidste års tvivl om 

hvornår det skete. Bestyrelsen har i øvrigt ikke noget at gøre med arrangementet. 

 Sommerfesten: Udvalget kører og har styr på sagerne  

 Vedligeholdelse af fællesarealer: Der blev på havedagen snakket om behovet for en 

vedligeholdelsesplan. Bestyrelsen foreslår at arkitektskolen alternativt en havekonsulent kontaktes. 

Emnet tages op på generalforsamlingen. 

Næste møde 6/10 kl 19.30 hos Mads 


